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A koronavírus-járvány másfél éve után a helyzet megváltozott: reményem szerint mostantól
már kifelé megyünk belőle. Ócsai Lajos barátom (korábban az ÁNTSZ járványügyi
főosztályvezetője) még tavaly tavasszal azzal „biztatott”, hogy egy ilyen vírusnak négy évre
lesz szüksége, mire belesimul a többi, minket gyötrő betegségek közé. Amikor 18 hónap
helyett (az is hihetetlenül rövid idő egy új vakcina kifejlesztéséhez) 9 hónap után
megkezdődtek Magyarországon is a tömeges oltások, akkor kezdtem reménykedni, hátha nem
is lesz ez négy év, talán kettő is elég. Most fordulópontnál vagyunk.


